

Rubber Dam

What is rubber dam?

Isolation

- Rubber Dam is just a type of PROTECTION that dentists are using to isolate the teeth that require treatment
- one of the most important tools that dentists are using to prevent airborne contaminations in the dental office
- acting as a BARRIER, blocking saliva or bleeding from the gums to interfere in the working area, hence significantly reducing the formation of CONTAMINATED AEROSOLS

High Quality Treatment

- Isolate with saliva for adhesive dentistry
- Expose the entire tooth surface
- better working environment
- for all the fillings, root canal treatments, cementation of crowns or veneers

Safe

- eliminates the chances of accidental swallowing of small restorations or substances
- all the grinder material resulted in tooth preparation will be blocked by the rubber sheet and will not into your mouth or in your throat



Ryan Tse

Q&A

Q: is it painful?

A: You will feel light pressure only around the gum because anaesthesia will be given for the dental procedure. The metal clamps are specially designed to avoid the trauma on the gums or teeth.

Q: Can I breathe?

A: You will not have any problem BREATHING because the rubber sheet IS NOT BLOCKING YOUR NOSE. Also the rubber sheet is not hermetically sealing on your lips so you can also breath from your mouth

Q: What if I am Claustrophobic ?

A: You can consider to have treatment under IV Sedation or short treatment time.

Q: If I am allergic to LATEX?

A: LATEX FREE Rubber sheets are available in this scenario and also latex free gloves for the dentist and the assistant



橡皮障

隔離

什麼是橡皮障

- 橡皮障是牙醫用來隔離需要治療的牙齒的一種保護，作為屏障，阻止唾液或牙齦出血而干涉工作區域。
- 是牙醫用來防止牙科診所空氣傳播污染的最重要工具之一，顯著減少污染氣溶膠的形成。

高品質治療

- 隔離唾液,這對粘接牙科步驟很重要
- 露出整個牙齒表面
- 更好的工作環境
- 用於所有填充物、根管治療、牙冠或貼面的粘接。

安全

- 消除了誤吞小修復體或物質的機會
- 所有修磨過程中產生的物質都將被橡膠板擋住，不會進入您的嘴巴或喉嚨。



Ryan Tse

Q&A

Q: 痛嗎?

A: 您只會在牙齦周圍感到輕微的壓力，因為在牙科治療會進行麻醉。金屬夾經過專門設計，可避免對牙齦或牙齒造成創傷。

Q: 我可以呼吸嗎?

A: 您的呼吸不會有任何問題，因為橡皮障不會阻塞您的鼻子。此外，橡皮障沒有密封在您的嘴唇上，因此您也可以以口呼吸。

Q: 如果我有幽閉恐懼症怎麼辦?

A: 您可以考慮在靜脈注射鎮靜或選擇較短治療時間下進行治療。

Q: 如果我對 LATEX 乳膠過敏?

A: 在這種情況下可以使用不含乳膠 LATEX的橡皮障，牙醫和助手也會使用不含乳膠的手套。

